

由於缺乏傳統醫學意義上的科學證據,這些應用並不被傳統醫學所認可。分析和優化列表以及相關的「治療...」和「病源消退...」等可能選擇的詞彙並不構成醫學意義上的治療承諾,而是指一種積極影響,類似於在其中制定了一個人想要達到的目標的自我肯定。以下優化不代表醫學診斷或治療!它不能取代醫生或非醫學類相關從業者的檢查或治療。

16.05.2020 17:45, App Version 1.14.1 - 1/4

### 分析



Kin Wa Au 16.05.2020 17:37

#### 焦點

我現在的最大共振是什麼?



相關性

66%

**Bach Flower Remedies** 

### 期望狀態

No. 10: Crap Apple

The burden of repulsion from dirt, insects, bacteria and clutter, fed by pedantry, is balanced. The body, the mind and the soul are purified and strengthened, thereby aiding the personal development potential is supported. Essential Oil: Tea Tree; Gemstone: Lavender calcedon; Orchid: Lycia Orchid.





由於缺乏傳統醫學意義上的科學證據,這些應用並不被傳統醫學所認可。分析和優化列表以及相關的「治療…」和「病源消退…」等可能選擇的詞彙並不構成醫學意義上的治療承諾,而是指一種積極影響,類似於在其中制定了一個人想要達到的目標的自我肯定。以下優化不代表醫學診斷或治療!它不能取代醫生或非醫學類相關從業者的檢查或治療。

16.05.2020 17:45, App Version 1.14.1 - 1/4



**Bach Flower Remedies** 

### 期望狀態

No. 24: Pine

The burden of self-reproaches and feelings of guilt (one asks for maximum achievements, which one can not fulfill) is compensated. The recognition and acceptance of one's own limitations and mistakes, combined with self-love and tolerance with one's own weaknesses, is strengthened and thereby the personal development potential is supported. Essential Oil: Rosewood; Gemstone: Lapis; Orchid: Lapponica orchid.





相關性

56%

**Bach Flower Remedies** 



由於缺乏傳統醫學意義上的科學證據,這些應用並不被傳統醫學所認可。分析和優化列表以及相關的「治療...」和「病源消退...」等可能選擇的詞彙並不構成醫學意義上的治療承諾,而是指一種積極影響,類似於在其中制定了一個人想要達到的目標的自我肯定。以下優化不代表醫學診斷或治療!它不能取代醫生或非醫學類相關從業者的檢查或治療。

16.05.2020 17:45, App Version 1.14.1 - 2/4

#### 期望狀態

No. 8: Chicory

The burden of possession-enduring loss of fear and a controlled obsession (one intermixes everywhere, pushes their help and wants to determine the life of their relatives or acquaintances, and is then disappointed with refused gratitude) is balanced. The ability to give love and surrender without expecting to be rewarded is strengthened and thereby aids the personal development potential is supported. Essential Oil: Lotus; Gemstone: Diamond; Orchid: Insularis Orchid.





相關性

56%

**Bach Flower Remedies** 

#### 期望狀態

No. 26: Rock Rose

The burden of extreme feelings such as internal panic and fear of death is balanced. Faith, courage, bravery and serenity are strengthened and thereby the personal development potential is supported. Essential oil: Tulasi; Gemstone: Uwarowite; Orchid: Canariensis Orchid.



由於缺乏傳統醫學意義上的科學證據,這些應用並不被傳統醫學所認可。分析和優化列表以及相關的「治療...」和「病源消退...」等可能選擇的詞彙並不構成醫學意義上的治療承諾,而是指一種積極影響,類似於在其中制定了一個人想要達到的目標的自我肯定。以下優化不代表醫學診斷或治療!它不能取代醫生或非醫學類相關從業者的檢查或治療。

16.05.2020 17:45, App Version 1.14.1 - 3/4





## 相關性

54%

**Bach Flower Remedies** 

### 期望狀態

No. 38: Willow

The burden of loneliness and bitterness (one feels as a victim of fate and is eternal afterwards) is balanced. The ability to master one's destiny in self-reliance with optimism and a positive attitude to life is strengthened and thereby the personal development potential is supported. Essential Oil: Galbanum; Gemstone: Sunstone; Orchid: Lacaitae Orchid.

